
Utvalgte orienteringssaker
Susanne Viefers

Instituttstyremøtet 19.10.



Oppdatering EVALNAT

Intervju med den overordnete komiteen fant sted 6.sept.

• Komiteen besto av fremstående professorer i fysikk, geofag, astrofysikk, kjemi

• Da hadde lest rapportene om seksjonene (som vi ikke har fått se) samt instituttets 
egenevaluering

• Deltagere fra FI: Andreas, Susanne, Lars, Øystein Prytz, Anders Kvellestad

• Relevante og gode spørsmål om sentrenes rolle, beslutningsstrukturer, strategi, ekstern 
finansiering mm

• Oppklarende, gode og tosidige diskusjoner

• Rapport forventes våren 2024

• Styret blir viktig i oppfølgende strategiarbeid



Mulig innføring av styrehonorar

• Enhetlige retningslinjer for kompensasjon av medlemmer av enhetstyrer på Nivå 2 
(fakultetsstyrer og tilsvarende) ved UiO er vedtatt av rektor 22.08.2022

• Retningslinjene har følgende hovedinnhold:

• Fast ansatte deltar uten ekstra kompensasjon

• Eksterne medlemmer, studenter og midlertidige ansatte kompenseres

• Fakultetet vil vurdere tilpasning av ovennevnte regelverk med sikte på å komme frem
til en enhetlig praksis for Nivå 3 (Instituttstyrer).

• Vil muligens kobles til opplæring i styrearbeid



Andre saker som opptar oss

• Jobbing med å forbedre økonomien [jfr orienteering ved Inger Anne]

• Ekstern finansiering: Utlysninger på FRIPRO, SFI, INFRA, AVIT [Andreas]

• Rekrutteringsprosessene kjernefysikk og biofysikk

• Kvanteteknologi-satsning [se egen sak og instituttseminaret]

• Instituttseminaret

• …


